
 Každý hlas má stejnou váhu. Prezident
nestojí nad volbami

  Předsedkyně  KSČM  Kateřina  Konečná  zahájila  petici.
„Prezident  republiky  má  právo  na  své  názory,  ale  nemá
právo  předem  naznačovat,  že  některé  voličské  postoje
budou  po  volbách  ignorovány  –  i  kdyby  byly  zastávány
většinově a zcela v souladu s právem,“ říká. A požaduje od

prezidenta
prohlášení.

Foto: ReproYouTube
Popisek: Kateřina  Konečná  na  konferenci
Společně ve střední Evropě
My, níže podepsaní občané České 
republiky, žádáme veřejné potvrzení 
rovnosti volební soutěže a respektu 
k     Ústavě ČR.   PrezidentPetr Pavel v průběhu 
oficiální volební kampaně veřejně prohlásil, 
že by mohl odmítnout jmenovat ministra 
vlády, pokud daný kandidát nezastává jeho 
vlastní postoje k členství  ČR v EU nebo 
NATO.
Doslova  uvedl:„Při  jmenování  ministrů  a

sestavování vlády budu věnovat velkou pozornost tomu, aby ti lidé, kteří budou tuto zemi
v exekutivní rovině zastupovat, drželi i tuto linii [EU a NATO]. A pokud ne, tak pro mě
samotného by to samozřejmě byl problém, kdybych měl bez výhrady souhlasit s někým,
kdo z mého pohledu poškozuje zájem této země a jejích občanů.“ (Podcast Bruselský
diktát, květen 2025 – již po vyhlášení termínu voleb.)
  Takové prohlášení vážně ohrožuje důvěru občanů ve spravedlnost volební soutěže.
Prezident republiky má právo na své názory, ale nemá právo předem naznačovat, že
některé  voličské  postoje  budou  po  volbách  ignorovány  –  i  kdyby  byly  zastávány
většinově a zcela v souladu s právem.Tento výrok prezidenta přímo dopadá na více než
milion  voličů,  kteří  podle  průzkumů  zvažují  podporu  stranám  a  hnutím  kritickým  k
současné podobě Evropské unie a NATO – ať už jde o STAČILO!, SPD, PRO, Trikoloru
nebo další. Prezident svým postojem zpochybňuje jejich rovný přístup k zastoupení ve
vládě – ještě před tím, než volby proběhly.
V demokracii rozhodují občané, ne hlava státu.
Podle čl. 21 odst. 1 a 4 Listiny základních práv a svobod mají občané právo svobodně
volit své zástupce a právo na rovný přístup k veřejným funkcím. Prezident podle Ústavy
ČR jmenuje členy vlády na návrh předsedy vlády – není cenzorem názorů, ale součástí
výkonu moci, která se řídí ústavním rámcem.
ŽÁDÁME PROTO:
1.  Aby  prezident  republiky  veřejně  potvrdil,  že  bude  po  volbách  respektovat  návrhy
předsedy vlády na jmenování ministrů bez ohledu na jejich politické názory, pokud jsou v
souladu se zákonem.
2. Aby předseda vlády, ústavní činitelé a předsedové kandidujících stran deklarovali, že v
případě  porušení  tohoto  ústavního  pravidla  využijí  dostupné  právní  nástroje  (např.
kompetenční žalobu k Ústavnímu soudu).
Tato petice není levicová ani pravicová.
Není euroskeptická ani eurofederalistická.
Je občanská.
Protože právo volit a být volen je základ demokracie – a to pro každého.

   Tak zatímco tady odstupující ministr Blažek s vědomím Stanjury a Fialy kšeftuje s
bitcoiny ze zločineckého prostředí, Fiala zapomíná na milion v pračce, teda kampeličce,
prominentů ODS, Stanjura čaruje s penězi na povodně a Rakušan z doziSTANu dává
dětem jako hračku šifrovaný telefon, tak pan prezident Pavel nemá nic jiného na práci
než kádrovat, kdo vyjádří nebo nevyjádří politickou věrnost NATO a EU na věčné časy a
nikdy jinak…
Kateřina Konečná, europoslankyně

Čtyřdemoliční umlčování nepohodlných v plném proudu
   Po  vypínání  webů  a  angažmá  Foltýna  byl  nyní  schválen  akční  plán  boje  proti
extremismu. Podle tohoto plánu se mají státní úřady včetně tajných služeb soustředit na
potírání  dezinformací  s  xenofobním  obsahem  nebo  má  policie  lépe  monitorovat  a
zaznamenávat  předsudečnou  nenávist  na  internetu  a  zjednodušit  nahlašování,  tedy
udávání takové činnosti. Zpráva označuje za jeden z cílů mimo jiné zvýšení efektivity
»boje se skupinami ohrožujícími demokracii«.
  V praxi to bude znamenat jediné – stát chce mít větší kontrolu nad tím, jaký obsah bude
možné potírat, což může vést ke zneužívání nově nabyté státní moci k politickému boji.
Zároveň  bude  zřejmě  čím dál  častější,  že  občané  budou  popotahováni  za  obyčejné
vyjádření  názoru  na  internetu  a  motivace  k  udávání  povede  k  ještě  větší  polarizaci
rozdělené společnosti.
  A to nebylo v uplynulých týdnech v otázce přiškrcování svobod všechno. Už jsem vás
na svých sociálních sítích také informovala o tom, že Sněmovna minulý týden schválila
novelu  trestního  zákoníku,  podle  které  bude nově  za propagaci  komunismu hrozit
odnětí svobody až na pět let. Načasování v obou případech značí dvě věci – vláda si
dobře uvědomuje škody, které v této zemi za čtyři roky vládnutí napáchala, a stejně tak
ví, že korupční kauzy, rekordní inflace a nejdražší energie nejsou to, co se jí v probíhající
kampani  hodí  do  krámu.  Jednak  tak  proklamovaný  »boj  proti  dezinformacím  a
extremismu« vnímám jako snahu odpoutat  před volbami pozornost  od  ekonomických
témat, kde každý týden data asně ukazují,  jaká je realita České republiky po čtyřech
letech  s  Fialovým  hnusem.  Druhým  cílem  je  snaha  umlčet  kritiky  a  dostat   jejich
nežádoucí názory z veřejného prostoru.

 Já ale doufám, že i tyto změny voličům ukazují pravou tvář Fialova vládnutí, kterému
v jeho zoufalství zůstalo jako poslední trumf v rukávu umlčení nepohodlných.
   Fakta ovšem i přes snahu potírat nepohodlné názory mluví jasně - Česká republika
je jedinou zemí v Evropě, kde domácnosti musí žít skromněji než před šesti lety. O 8
% vzrostla spotřeba domácností na Slovensku, o 10 % v Polsku, ještě více pak životní
úroveň rostla v Rumunsku, Bulharsku nebo v Chorvatsku, kde si obyvatelé polepšili
dokonce o pětinu. U nás po čtyřech letech s Fialou? Propad takřka o tři procenta.
A to vše při nadprůměrném růstu produktivity práce. Taková je realita fialové České
republiky. Země, kde lidé pracují čím dál více, aby si mohli dovolit čím dál méně. A kde
jim vláda místo pomoci ještě zakáže si stěžovat.
   Ostrá  kritika  vlády  přitom  nově  zní  také  od  zdravotníků.  Podle  průzkumu
Odborového svazu zdravotnictví a sociální péče chce z českého zdravotnictví odejít
každý  šestý  pracovník.  Současná  vláda  podle  svazu  totiž  nedodržela  uzavřenou
dohodu na sjednocení platů a mezd. Zástupci odborů to uvedli na tiskové konferenci,
která  navázala  na  jednání  zdravotnické  tripartity,  při  kterých  zdravotnické  odbory
chtěly znát názor ministerstva zdravotnictví na to, jak je plněna dohoda z prosince
2023, která byla uzavřena mezi ministerstvem zdravotnictví na jedné straně a Českou
lékařskou komorou a zdravotnickými odbory na straně druhé. Podle komory lékařů a
zdravotnických  odborů  dohoda  vůbec  splněna  nebyla,  jelikož  ministerstvo
zdravotnictví své partnery během jednání vůbec nebralo vážně. Ke zhoršení vztahů v
rámci vyjednávání začalo docházet především od jara 2024, kdy se začalo hovořit o
znění úhradové vyhlášky pro rok 2025, na jejímž základě zdravotní pojišťovny hradí
zdravotní výkony a náklady poskytovatelům zdravotní péče. Z následného navýšení
objemu financí pro nemocnice o 1,2 % oproti předchozímu roku pak podle předsedy
odborů  Martina  Engela bylo  jasné,  že  se  s  žádnými  možnostmi  zvyšování  mezd
zaměstnanců nepočítá. »Z průběhu jednání jsme se velice zklamali, a nakonec jsme
si řekli, že takovouto frašku již dále nebudeme absolvovat,« dodal Engel s tím, že,
kvůli  arogantnímu jednání  ze strany ministerstva  zdravotnictví  ČLK a zdravotnické
odbory takto neseriózně připravenou dohodu prostě odmítly. 
  Martin Engel poté uvedl, že ministerstvo zdravotnictví, a fakticky i  vláda, v tomto
svém arogantním jednání vůči zdravotníkům, pokračuje i v letošním roce. Jedním z
důkazů pro toto tvrzení odborů je například i to, že ministr Vlastimil Válek z TOP 09
se,  na  rozdíl  od  jiným  rezortních  ministrů,  jednání  zdravotnické  tripartity  osobně
nezúčastňuje. Na tato jednání posílá své náměstky. Ti tudíž informují svého ministra o
požadavcích  zdravotnických  odborů  až  následně.  Podle  odborů  je  to  projev
nedůstojného jednání ze strany ministra. 
   Poselství tiskové konference bylo ve finále jednoznačné - 50 % zdravotníků uvedlo,
že by svoji práci chtěli vykonávat kvalitněji, ale jelikož jich na odděleních slouží tak
málo, tak se nemohou v plné míře o své pacienty postarat. Pokud tedy nedojde ke
zlepšování  pracovních  podmínek  pro  zdravotníky,  bude  zhoršení  zdravotní  péče
nevyhnutelnou  realitou  České  republiky.  Přesto  všechno  však  situace  ministrovi
zdravotnictví  ani  nestojí  za to, aby se osobně schůzek s odboráři  účastnil.  Možná
proto, že se už tři  roky marně snaží zajistit  alespoň základní léky a na komplexní
řešení situace ve zdravotnictví už mu tak nezbývá čas. Arogance moci téhle vlády
skutečně nezná mezí  a nezájem ministra Válka o postoje našich lékařů  je  dalším
jasným důkazem toho, že v říjnu je potřeba této vládě říci důrazně Stačilo!
Kateřina Konečná

Přímé rozhovory Rusko vs. Ukrajina – kolo druhé. 
Strany se dohodly na další výměně zajatců

   Ukrajina a Rusko se 2.6. při druhém kole rozhovorů v Istanbulu dohodly na
nové výměně zajatců, která se má týkat zejména mladých a zraněných. Pro nové
kolo Moskva a Kyjev připravily  memoranda,  v  nichž nastínily  své přístupy k
řešení  konfliktu.  V  ruském  textu  se  objevuje  mj.  uznání  Krymu,  Doněcké,
Luhanské, Záporožské a Chersonské oblasti jako součástí Ruské federace. 
Na začátku setkání pronesl uvítací projev turecký ministr zahraničí  Hakan Fidan, v
němž  poznamenal,  že  první  kolo  rozhovorů  mezi  Ruskem  a  Ukrajinou  přineslo
významné  výsledky.»Rusko  nabídlo  ukrajinské  straně  příměří  v  určitých  částech
frontové  linie  na  2–3  dny,« řekl  novinářům  po  jednání  poradce  ruského
prezidenta Vladimir  Medinskij. »Navrhli  jsme  konkrétní  příměří  na  2–3  dny  na
určitých  úsecích  fronty.  Mělo  by  to  velitelům  umožnit  vyzvednout  si  těla  svých
vojáků,« dodal  Medinskij.  Vedoucí  ukrajinské  delegace,  ministr  obrany Rustem
Umerov,  uvedl,  že Kyjev navrhl uspořádat další  schůzku mezi 20. a 30. červnem.
Potvrdil, že se strany dohodly na výměně těl mrtvých.
   Rusko a Ukrajina si vyměnily memoranda a připravují novou výměnu vězňů, řekl
ukrajinský  prezident Volodymyr Zelenský na  tiskové  konferenci  po  akci  NATO ve
Vilniusu.Z  každé  strany  přijde  nejméně  1000  lidí.  Strany  zřídí  lékařské  komise  a
výměny se mají stát pravidelnými.
   Kyjev prostuduje ruské memorandum a zareaguje na jeho ustanovení, uvedl mluvčí
ministerstva  zahraničí Georgij  Tychy.  Umerov  upřesnil,  že  Ukrajina  bude  mít  na
prozkoumání dokumentu týden.
   Během prvního setkání se země dohodly, že si navzájem představí vizi možného
budoucího příměří.  Tato  dohoda byla  finalizována po telefonickém rozhovoru mezi
ruským prezidentem Vladimirem Putinem a jeho americkým protějškem Donaldem
Trumpem.  Bylo  oznámeno,  že  Rusko  je  připraveno  spolupracovat  s  Ukrajinou  na
memorandu  »o  možné  budoucí  mírové  smlouvě  definující  řadu  pozic«.  Výměna
memorand je jedním z hlavních očekávání od druhého setkání.
   Medinskij  28.  května  uvedl,  že  telefonoval  vedoucímu  ukrajinské  vyjednávací
skupiny,  ministrovi  obrany  Rustemovi  Umerovovi,  a  navrhl  přesné  datum  a  místo
setkání za účelem výměny memorand. »Na stejném místě jsme okamžitě připraveni
zahájit  smysluplnou  věcnou  diskusi  o  každém z  bodů  balíčku  dohod o  budoucím
příměří,« konstatoval. Umerov uvedl, že Kyjev nemá námitky proti setkání s Ruskem,
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ale čeká na memorandum od Ruska, než se uskuteční. Dodal, že Kyjev zaslal Moskvě
dokument se svým postojem k příměří. Mluvčí ruského prezidenta Dmitrij Peskov oznrij
Peskov označil požadavek Ukrajiny za nekonstruktivní a vyzval ji, ať počká na druhé kolo
jednání.                                                           PK, Iportal24

Koalice Spolu se mění na Darknet   

    Když  koalice  Spolu  vyhlásila  pro  volby 2025 heslo „Teď jde o  všechno“,
málokdo  tušil,  že  co  všechno  „všechno“zahrnuje  jde  o  kompletní  transformaci
české pravice v undergroundovou strukturu, připomínající spíš hackerské fórum
než  tradiční  demokratickou  sílu.  Ale  jak  se  zdá,  od  modré  barvy  k  temnému
darknetu je to jen pár bitcoinových transakcí – a možná pár kompromitujících fotek.
Ano, vážení voliči, koalice Spolu jde s dobou. Pryč jsou staré časy slušné pravice, je tu
nová éra – Spolu 2.0: Darknet Edition. Kdo by to byl čekal, že konzervativní křesťanští
demokraté – ano, ti katolíci s kytarou a obrázkem svatého Josefa – nakonec skončí po
boku digitálních zločinců? Když se řekne "věřící", vybaví se vám mše. Dnes spíš výpis z
blockchainu.
  K  aféře  svého kolegy  Pavla  Blažka,  který  si  na  schůzky  s  podnikateli  nosí  nejen
poznámkový blok, ale i kryptopeněženku, zatím mlčí imám z Heřmanova Městce Marek
Výborný.  Přitom kdo  jiný  by  měl  situaci  zhodnotit,  než  religionista  s  důvěryhodností
poskvrněnou odebraným řidičákem? Pokud někdo rozumí hříchu, je to jistě někdo, kdo
zná jak Bibli, tak bodový systém. Anebo že by mlčení bylo novým typem spirituality?
  Ve světle těchto událostí se ukazuje, že slogan „Když prachy z prodeje drog, tak jedině
s podporou lidovců“ už není jen ironickým mementem sociální sítě X, ale v podstatě
politickým  programem.  Lidovec  T.  Zdechovský,  známý  svou  láskou  k  hodnotám  a
občasným  fotkám  se  zvířaty,  proti  kolegům  Blažkovi  a  Gazdíkovi  ve  sněmovně  nic
nenamítá. „Vždycky mluvili hezky o Havlovi,“ tvrdí, jako by to stačilo k očištění kohokoli
od jakéhokoli podezření.
   Vypadá  to,  že  citování  Moci  bezmocných  dnes  slouží  jako  univerzální  alibi.
Organizovaný zločin? Podle některých lidovců přece neodmyslitelně patří k parlamentní
demokracii  –  stejně  jako  nedělní  oběd  nebo  hlasování  o  nedůvěře  vládě.  Pokud
mafiánské struktury reprezentují lid, tak proč by nezasedaly ve sněmovně, že?
A tak se nabízí otázka: Co na to prezident P. Pavel? Rozpustí sněmovnu, když ví, že v ní
sedí minimálně dva poslanci s podezřelými vazbami na podsvětí? Nebo má za to, že jistá
míra zločinnosti k české politice tak nějak patří, stejně jako káva v plastovém kelímku na
chodbě parlamentu? V koalici Spolu totiž platí jednoduché pravidlo: když se zasměješ a
řekneš „Evropa!“, projde ti i fotka s bossem podsvětí.
Takže ano – Teď jde o všechno. O integritu, o důvěru, o stát. A pokud si myslíte, že jsme
se dotkli  dna, tak věřte, že někdo právě vymýšlí způsob, jak ho vytěžit. V bitcoinech,
samozřejmě.  Jan Klán, Parlamentní listy

Z vyššího principu SpoluSTAN: Neměli by se ke kryptě 
vyjádřit ti nejpovolanější?

   Zatímco  se  veřejnost  s  úžasem  dozvídá  další  střípky  z  kauzy  »Blažkova
krypta«, kde se opět ukazuje, že hranice mezi legalitou a politickou etikou je tenčí
než rozpočet ministerstva spravedlnosti na etické školení, jedna otázka zůstává
překvapivě  nezodpovězená:  Kde  jsou  komentáře  skutečných  odborníků  na
podobná »nedorozumění« – Martina Půty a Petra Gazdíka?
   Když  už  někdo  legalizuje  kryptoměnu,  která  pochází  z  majetku  odsouzeného
narkobarona,  zasloužilo  by  si  to  přece  odborný  audit.  Ne  snad právní  –  ten  Blažek
obstará  sám a ještě  si  k  tomu najde  interního  auditora  z  vládní  koalice  –  ale  audit
politicko-etický.  A  v  tom  jsou  někteří  lidé  z  Libereckého  kraje  nebo  ministerského
kabinetu z minulých let přece naprostí profíci.
   Martin Půta, známý svou neochvějnou integritou z kauzy rekonstrukce kostela (kterou
přežil jako malý zázrak politického darwinismu), by mohl poskytnout odborný posudek na
téma »Jak přežít obvinění z korupce a ještě se tvářit jako oběť«. A Petr Gazdík? Ten
by  mohl  vést  workshop  o  tom, jak  si  nevšimnout,  že  obchodujete  nemovitost  s
člověkem z podsvětí, protože – kdo by si dneska googlil jména, že?
   Zatím to ale vypadá, že se místo nich chopili slova ti méně zkušení: pan Rakušan a
paní  Stanuše  Nerudová  (jak  někteří  vlídně  říkají  STANeuroposlankyni  známé  svým
intelektuálním rozhledem). Ti se stále tváří, že je to celé jen nějaké nedorozumění, že
přece nejde o »zločin«. Možná by jim měl někdo připomenout: Když to vypadá jako
zločin, smrdí jako zločin a objevuje se v něm jméno zločince, možná to není úplně
»v pohodě«.
  A co naši stateční Spolueuroposlanci? Kdy se dočkáme morálně povýšeného tweetu
od Tomáše Zdechovského, který se běžně vyjadřuje ke všemu od migrace po žákovské
knížky, ale tady nějak ztratil signál? Signál pravděpodobně ztratil kdesi na Slovensku,
když jel moralizovat tamní politiky. Mohl by třeba citovat klasika a napsat: »Z vyššího
principu  mravního  není  legalizace  kryptoměny  z  majetku  drogového  dealera
zločinem.« Ostatně  slovenský  předseda  vlády  Robert  Fico  jej
trefně nazval podivínem a »nájemným vrahem opozice«, když Slovensko obvinil, že
se u nich krade. Možná dostal noty od Progresívného Slovenska. Kdo ví?
A předsedkyně Poslanecké sněmovny, jež proslula svými svetry (MPA), kterou známe
spíš z Instagramu než z reálné politiky, by to mohla podpořit reels videem se smutným
klavírem  v  pozadí  a  hashtagem #KryptoZaPravdu.  Nebo  snad  svetr  za  pravdu  s
bitciony?
  Ale nebojte se, milí spoluobčané. Jestli něco česká politika opravdu umí, tak je to zatajit
se do doby, než se přestane ptát veřejnost, a pak vydat vyjádření typu »vše bylo v
souladu se zákonem a etické zásady jsme si vyložili kreativně«.
A tím se celý příběh uzavře. Nebo ne? Co když teprve začíná? A co když si příště někdo
jiný otevře kryptopeněženku? Třeba přímo z vyššího principu SPOLU.
Jan Klán

Měli bychom už konečně říci STOP
Dohoda  česko-ukrajinská  o  naší  pomoci  v  zabezpečování
duševního  zdraví  na  Ukrajině  a  slib,  že  zde  vytvoříme
potřebné kapacity, je vlastně další z dohod, kterou bereme
na svá bedra část zdravotnictví Ukrajiny. Už tam posíláme
léky,  léčíme  jejich  vojáky,  zabezpečujeme  ošetření,  léky,
operace  pro  všechny  utečence  z  Ukrajiny,  aniž  se  oni
podíleli na vytváření našeho zdravotního systému a platili do

něj.  Dokonce  léčíme  nemoci,  které  u  nás  už  dávno  vymizely,  atd.  To  ovšem
znamená, že čas od času nám chybí některé léky, že se odkládají operace našich
spoluobčanů či prohlídky u specialistů.
Přitom nám Unie například nedovolila vystavět penicilinku, protože bychom tím ohrozili
monopol  dosavadních  dodavatelů.  Pro  normálního  člověka  je  také  naprosto

nepochopitelně, že spor Diag Human jsme prohráli, protože jsme prý nedostatečně
ochraňovali investice jednoho podnikatele, jehož krevní kšeft si dovolila tehdejší vláda
z určitých důvodů zrušit. Přitom obchod s krví a orgány by měl být v každé slušné
zemi pod kontrolou vlád a ne příležitostí  pro podivné podnikatele, aby zbohatli.  Je
však kapitalismus.  A v něm před vším ostatním má přednost  kapitál.  Kdo se toho
dotkne, ten musí být potrestán, i kdyby měl tisíckrát pravdu.
  Nelíbí se mi zbrojení ani nesmyslné válčení. Je mi líto, že dva bratrské národy proti
sobě bojují  a  navzájem se zabíjejí.  Přála  bych si,  aby toto šílenství  skončilo,  aby
vyhrál mír, svoboda a demokracie. Aby mohly být na Ukrajině uspořádány řádné volby,
jak už tomu mělo být dávno, a aby opoziční hlasy nebyly umlčovány a trestány. Jsem
občankou  České  republiky.  Ta  není  ve  válce,  i  když  nám  premiér  dokonce
prostřednictvím ČT sdělil opak, náčelník generálního štábu nám hrozí velkou válkou a
prezident,  který  by  měl  být  hlavou  všech,  nám  slibuje  další  a  další  zbrojení  a
angažovanost  na  východě.  Jakým  právem  to  dělají?  72%  obyvatel  Česka,  podle
posledního průzkumu, je proti podpoře další eskalace války na Ukrajině. Jen pětina je
vlastně pro. Jde o nejmenší počet příznivců války vůbec. ČR je navíc členem EU a
NATO. Ukrajina nikoliv. Jaký má tedy ukrajinský režim nárok na jakoukoliv pomoc od
členských států těchto společenství, když předtím nebyla schopna splnit podmínky pro
vstup do těchto aliancí? A proč tedy právě ČR je najednou jedním z nejpřednějších
podporovatelů války?
   Podle jiného průzkumu polovina informací, jež se objevují na internetu, je dokonce
nepřátelská k Ukrajincům, kteří žijí u nás a získávají mnohé výhody, jež nemá český
občan. Proč ukrajinská auta nemusejí  jezdit  na STK, proč byla zřízena Ukrajinská
pošta, proč na úkor českých dětí se do výběrových škol často dostávají ty ukrajinské,
proč se Ukrajincům vyplatí jezdit pro drahé injekce až z Ukrajiny a pak se zase vracet
domů, přestože třeba v jejich regionech se neválčí,  proč na Národním muzeu visí
ukrajinská  namísto  české  vlajky,  proč  je  ČT  jednosměrně  proukrajinská,  když
prokazatelně už po Majdanu (2014) trpěli nejvíce rusky mluvící obyvatelé Doněcké a
Luhanské oblasti? Proč bylo ještě před ruskou operací střelbou ukrajinské armády v
Doněcku a okolí zabito více než 280 dětí a 900 bylo zraněno? Proč se o tom mlčí?
  Jsem máma. Mám tři děti. Nechci, aby žádné z nich prožilo hrůzy války jako můj
děda a babička. Nechci, aby byly zraněny. Nechci, aby moji synové museli jednou jít
do  armády,  aby  uspokojili  choutky  mocných a  jejich  válečné cíle.  Nejde  o  otázku
obrany. Nikdo ve světě by si nemohl dovolit zaútočit na už dnes vojensky silné NATO.
Naopak NATO, nebo některý z jeho členů, již mnohokrát zaútočilo na státy, které mu
byly nepohodlné. Jmenujme například z poslední doby Jugoslávii, Irák, Afghánistán,
Libyi.  Pokud  dál  bezbřeze  budou  státy  Aliance  zbrojit,  pak  jen  proto,  aby  jednou
využily  svou  sílu.  Nikdo  nikdy  v  dějinách  neshromažďoval  až  hrůzný  zbraňový
potenciál, aby si ho schovával doma. Jen blázni věří, že je to pro obranu. Proto mám
stejně jako a většina občanů naší vlasti strach. Veliká síla totiž svádí mocné, aby ji
nenechaly ladem. To nám jen propaganda válečníků chce namluvit něco jiného. My
bychom tomu měli konečně říci stop. Už kvůli našim dětem.
MUDr. Kateřina Jirousová

PÍŠETE NÁM 

Celosvětový řád ovládne " všehomíra " Alcismu .  
Smuteční OZNÁMENÍ , " parte " . 
Vážení světoobčané  ,  
  s lítostí vám oznamujeme, dáváme vám všem tímto na vědomí, že zdravý selský
rozum i ten vzdělanostní, po dlouhé a těžké nemoci v lidech zemřel, na nemoc zvanou
lenora. V lidech tudíž už nelze hledat žádnou vrozenou ani vzdělanostní inteligenci,
žádný zdravý selský rozum. My, samozvaní ředitelé celé zeměkoule, jsme proto na
svém zasedání  v  Davosu  usoudili,  že  v  budoucnu  bude  veškeré  lidstvo  na  Zemi
dočasně za nás řídit umělá inteligence, námi naprogramovaná, které říkáme Al.
  Za veškeré lidstvo myslící  Alové,  budou disponovat  všeznalou moudrostí  celého
světa.  Chytré  prsteny,  chytré  hodinky,  chytré  telefony,  chytré  tablety,  které  z  vás
udělaly naprosto negramotné analfabety neschopné myslet vlastní hlavou, vlastním
mozkem, můžete zahodit. Nechte se svobodně vést pouze naším Šalamounem Alem.
Al hravě nahradí váš vlastní ztracený zdravý rozum i tu vzdělanostní inteligenci. S
naším Alem směle míříme ke konci formálního vzdělávání lidí. 
  Proto  prosím,  netruchlete  pro  ztrátu  všech  těch  svých  elektronických  chytrých
hraček, netruchlete nad ztrátou svého vlastního zdravého rozumu, neboť náš génius
Al je tu pro vás pro všechny, pro veškerou celosvětovou populaci. Al se zrodil proto,
aby rád a ochotně myslel za vás. Všeznalý a moudrý Al bude řídit veškerou světovou
propagandu. Geniální bezpohlavní Al bude řídit na všech školách světa výuku LGBT +
zbytek abecedy. Militarista AL bude velet všem světovým digitálním válkám
. AL bude zkrátka dočasně váš celosvětový mocnář do doby, než veškerou vládu po
něm převezmeme my, jeho programátoři. My osvícení, vyvolení, nadřazení lepšolidé
jsme strůjci svého Ala, jehož pravou i levou rukou, potažmo oběma rukama bude Alovi
sloužit manuálně zručná geniální tiskárna 3 D. Tato tiskárna nám vytiskne všechny
domy, elektroauta, solární a větrné elektrárny, letadla, zbrojní materiál, drony, roboty
do válek, dokonce i potraviny - zkrátka úplně všechno . Díky těmto skvělým Alům a 3
D tiskárnám vstoupí  svět  do  nové éry  řízené vševědoucími  Aly.  Občané nebudou
muset myslet, nebudou muset pracovat ani se vzdělávat, nebudou muset plodit a rodit
děti a životy všech světoobčanů se tak stanou zcela bezcennými a pro náš nový Alový
svět zcela zbytečnými. Vaše nicotné životy končí , proto vás prosíme, smiřte se s tím .
Je to zkrátka nezbytná daň pokroku, kterou někdo musí zaplatit .
  Jehuda Löw rabí si stvořil na ochranu Židů v Praze před k ř e s ť a n s k ý m i
pogromy svého Golema . My mocní světa páni jsme si stvořili  svého Ala, aby nás
chránil před vaším zdravým selským rozumem i tím vzdělanostním .
  Na závěr nutné upozornění. Naši skvělí Alové nejsou celí z hliníku AL, aby snad
některé nemyslící občany nenapadlo je chtít odnést k recyklaci do sběrných dvorů. 
   Po vydání tohoto oznámení sepisují nespokojení občané, ultra pacifističtí rebelové,
přeživší  skutečná  inteligence  PETICI  na  obranu,  záchranu,  přirozeného  zdravého
selského rozumu i té vzdělanostní inteligence .                         Eva Dolejšová
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